

CHINA
中国



Tour Code:
G1.41 PHW

9天DAYS 7晚NIGHTS

黄山+婺源

Huangshan - Wuyuan

全程无购物站 NO SHOPPING STOP
全程无自费项目 NO OPTIONAL

行程精粹 HIGHLIGHT

- 📍 世界文化与自然双重遗产: 黄山
The World's Cultural And Natural Heritage: Huangshan
- 📍 国家5A级景区: 黟院古镇
China national 5A scenic spot: Puyuanzhen
- 📍 婺源: 婺源篁岭, 婺女洲风景区
Wuyuan : Wuyuan Huang Ling , Wunuzhou Scenic Area
- 📍 上海: 第一名园{张园}网红打卡, 城隍庙商圈, 南京路步行街
Shanghai : The first Garden {Zhang Garden} INTERENET TOP RATED, ChengHuang Temple Business District



特选膳食 Special Cuisine



🍽️ 婺源江西风味
Wuyuan Jiangxi flavor

🍽️ 屯溪风味
Tunxi Cuisine

🍽️ 上海本帮风味
Shanghai Local Flavor

🍽️ 杭帮风味
Hangbang Cuisine

9天7晚

黄山 + 婺源



Tour Code: G1.41 PHW

AIRLINK 按旅游 603-8060 1199

1 吉隆坡 上海

(飞机用餐)

- 📍 集合于吉隆坡国际机场，搭乘客机前往上海浦东国际机场。
- 📍 抵达后，入住酒店。【第二天-凌晨】

2 上海 濮院古镇

(早/午/晚)

- 📍 广富林文化遗址 — 这是一个大型文化中心和家庭友好型景点，适合考古爱好者以及想要了解上海早期历史的人们。现在的公园以广富林文化展示馆为中心。大厅的金字塔形屋顶漂浮在福临湖中，整个展览空间设置在水下。结合现代视听技术，它为游客提供了一次穿越时空的机会。
- 📍 濮院古镇 — 国家5A级风景区，在深厚的历史文化底蕴基础上呈现出诗画般的水乡风貌，因此被评为中国最著名的四大水乡古镇之一

3 濮院古镇 歙县 屯溪

(早/午/晚)

- 📍 徽州古城
- 📍 屯溪老街 — 老街有着流动的“清明上河图”之美称，是中国保存最完整、最具有南宋和明清建筑风格的古街。
- 📍 沿途新安江风光带

4 屯溪 黄山 屯溪

(早/午/晚)

- 📍 黄山风景区 — 游览世界文化与自然双重遗产: 白鹅岭、石笋缸、始信峰、黑虎松、大王松、排云亭、远眺光明顶、飞来石。
(含云谷缆车上山 + 环保车)
- 📍 季节限定【赠送】10月中-11月: 枫叶
- 📍 黎阳水街 — 黄山市中心城区屯溪原来的一个小镇上的古街，是前两年经过改造，形成为4A级的旅游景点，定名为黎阳巷。

5 屯溪 婺源

(早/午/晚)

- 📍 婺源篁岭 (含缆车上下) — 一年四季都是画家和摄影家的创作乐园。每年三、四月，近千亩的油菜花集中开放，与沿途的桃花、梨花、杜鹃花等交相辉映，美不胜收。秋季，圆圆晒匾里五彩缤纷丰收果实组合，绘就出世界独一无二的“晒秋”农俗景观。
篁岭晒秋也是季节性景观，9 - 12 月为最佳观赏期
- 📍 婺女洲风景区 — 晚上可观赏，打造奇幻抱玉塔Mapping秀,以及铁花倾泻出万千花火，烟花秀在金阁灿烂绽放演出。
备注: 打铁花及烟花秀为景区安排，如临时停演，恕不退款

6 婺源 杭州

(早/午/晚)

- 📍 西湖 — 中国大陆首批国家重点风景名胜区和中国十大风景名胜之一【梁祝亲水长桥】是西湖三大情人桥之一，除此之外，还可远观【雷锋夕照】。
- 📍 世界遗产【京杭大运河】(拱宸桥) — 世界文化遗产是中国古代劳动人民创造一项伟大的水利建设，也是世界上开发最早，规模最大，世界最长的运河。
- 📍 小河历史街区 — 【体验老杭州的市生活】小河直街历史街区

7 杭州 上海

(早/午/-)

- 📍 龙坞茶镇九街 — 【国家级产业旅游园-大茗堂】
了解国茶龙井，农夫山泉，飞亚达，万事利等(观赏万亩茶园及品尝国茶龙井)
- 📍 城隍庙商圈 — 品地道上海小吃,领略老上海民俗风情
- 📍 陆家嘴空中走廊 — 拍照打卡上海四高@东方明珠、上海中心、环球金融中心、金茂大厦
- 📍 外滩 — 周边还有许多具有古典特色的大楼,上海著名的[万国建筑博览群]就在此,也是上海重要的特色景观之一。

8 上海 吉隆坡

(早/午/-)

- 📍 南京路步行街 — 中华商业第一街，路旁遍布着各种上海老字号商店。
- 📍 星巴克烘焙坊
- 📍 网红打卡 上海 - 第一名园{张园}
- 📍 世博会中国馆
- 📍 送往机场，搭乘客机返回吉隆坡。

9 吉隆坡

(-/-/-)

- 📍 抵达温暖的家

※以上花期按每年气候不同会有所改变

9 DAYS 7 NIGHTS

Huangshan - Wuyuan



Tour Code: G1.41 PHW

 AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199





1 Kuala Lumpur Shanghai

(MOB)

-  Assemble at Kuala Lumpur International Airport and fly to Shanghai.
-  Upon arrival, transfer to hotel for rest. 【DAY2 - Early morning】




2 Shanghai Puyuanzhen

(B/L/D)

-  Guangfulin Relics Park — It's a large cultural center and family-friendly attraction catering to archaeology lovers as well as people who want to learn about the early history of Shanghai. The current park is centered on the Guangfulin Culture Exhibition Hall. The hall's pyramid-like roofs float in the Fulin Lake and the entire exhibition space is set underwater. Combined with modern audio-visual technology, it offers visitors the chance to journey through time and space.
-  Puyuanzhen — China national 5A scenic spot, presents a poetic and picture-like water town style on the basis of profound historical and cultural deposits.




3 Puyuanzhen Tunxi

(B/L/D)

-  Huizhou Ancient City
-  Tunxi Old Street — is as beautiful as "Qingming Shanghe Tu", the best persevered old street in China which consists of the Southern Song, Ming and Qing Dynasties architecture.
-  Xin'anjiang Scenic Belt along the way



4 Tunxi Huangshan Tunxi

(B/L/D)

-  Huangshan Scenic Area (Includes Yungu Cable Car + Shuttle bus) — The world's cultural and natural heritage, visit Baie Ling, Shishungang, Shixin Peak, Black Tiger Pin, Dawangsong, Cloud Dispelling Pavilion, sightseeing Bright Summit Peak and Flying Stone.
-  Seasonal [FREE] Mid Oct -Nov : Maple Leaf
-  Liyang Street — Short street in Tunxi full of shops and restaurants. It's a nice place to take a stroll and look around.




5 Tunxi Wuyuan

(B/L/D)

-  Wuyuan Huang Ling (Included cable car) — where has the charm of the most beautiful canola flower in middle of March – middle of April depends on weather conditions.
Note: Huangling Terrace fields' autumn landscape is also seasonal; September-December is the best viewing period.
-  Wunuzhou Scenic Area — (Baoyu Pagoda, Huizhou Merchants Guild Hall, etc.)
At night you can enjoy, watch the fantasy Baoyu Pagoda, Mapping show 'Tiangong Kaiwu'. Then enjoy the large-scale live performances 'Meet Wuyuan' in evening.
Note: Molten Iron Flower and Firework show are arranged by the scenic area, no refund will be made in case of temporary suspension of the show





6 Wuyuan Hangzhou

(B/L/D)

-  West Lake — It is one of the first batch of national key scenic spots in the mainland of China and one of the top ten scenic spots in China. 【Liangzhu Hydrophilic Bridge】 is one of the three lover bridges in the West Lake, and you get to enjoy the sunset at 【Lei Feng Tower】.
-  The Grand Canal of China — The World Cultural Heritage is a great water conservancy construction for the working people in ancient China. It is also the oldest and the longest river in the world.
-  XiaoHe Historic district [Experience the city life of old Hangzhou]






7 Hangzhou Shanghai

(B/L/-)

-  Longwu Tea Garden — Visit Tea Garden and taste the national tea Longjing.
-  ChengHuang Temple Business District — The oldest business district in Shanghai; may find all kinds of restaurants, antique shops within the temple.
-  Lujiazui Air Corridor — The best view for photoshoot with the four highest buildings in Shanghai: Oriental Tower, Shanghai Jinmao Tower, Shanghai Tower, and Shanghai World Financial Centre.
-  The Bund

8 Shanghai Kuala Lumpur

(B/L/-)

-  Nanjing Road Street — known as the first commercial street in China; whereby lots of traditional retails along the road.
-  Starbucks Roastery
-  INTERNET TOP RATED - The first Garden {Zhang Garden}
-  Expo China Pavilion
-  Transfer to airport for return flight back to Kuala Lumpur with sweet memories.

9 Kuala Lumpur

(-/-/-)

-  Arriving home.

Compulsory Item

※The floral growing season is subject to weather conditions.



附带条约

TERMS & CONDITION

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请见谅。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
- 行程表附上照片仅供参考。
- 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条款细则。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 12岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not be liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	酒店 HOTEL
1	机上用餐 MOB			上海万达美华酒店 或同级 Shanghai Wanda Mehood Hotel or similar
2	酒店 Hotel	√	√	濮院濮锦大酒店 或同级 Pujin Grand Hotel or similar
3	酒店 Hotel	√	√	黄山天都国际饭店 或同级 Huangshan Tiandu International Hotel or similar
4	酒店 Hotel	√	√	
5	酒店 Hotel	√	√	婺女洲度假區萬卷酒店 或同级 Wunuzhou Resort Wanjuan Hotel or similar
6	酒店 Hotel	√	√	锦华大酒店 或同级 Jinhuating International Hotel or similar
7	酒店 Hotel	√	-	上海万达美华酒店 或同级 Shanghai Wanda Mehood Hotel or similar
8	酒店 Hotel	√	-	-
9	-	-	-	-

出发日期 DEPARTURE DATE	价格 PRICE	联络方法 CONTACT